



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWREP/PNH05

5天4晚柬埔寨暹粒/金边之旅

5DAYS 4NIGHT CAMBODIA SIEM REAP / PHNOM PENH TOUR

DAY 1 KUALALUMPUR→SIEM REAP (L/D)

Assemble at International Airport for the flight to Siem Reap. Upon arrival, start the Siem Reap Tour. You will see, **Angkor Silk Farm** and **Les Artisan D'Angkor** (Art School). After lunch, visit **Gem shop** and enjoy **01 hour Cambodian traditional massage**. Continue visit **Floating village with Tonlesap boat trip** and see sunset on the great lake. After dinner, free and easy at **Pub street**.

DAY 2 SIEM REAP (B /L/D)

After breakfast, then transfer to visit **Angkor Thom Area**: (including Angkor Thom Temple South Gate, Bayon Temple, Baphuon Temple, Phimean Akas Temple, Elephants terrace & Leper King Terrace, Royal Palace enclosure, Woman and Man Pond) and visit **Ta Prohm** and **Leather Product Shop**. This afternoon continue to visit **Angkor Wat Temple**, is The World Heritage of Angkor Wat, one of the "Seven Wonders' of the world". After that, transfer to enjoy the view of Sunset over Angkor Wat on the top of the **Bakheng hill**. Tonight enjoy the **Buffet Dinner** with **Apsara dancing performance**.

DAY 3 SIEM REAP ⇄ PHNOM PENH (B /L/D)

After breakfast, visit **West Baray Big Pond** and free and easy at **Local Market**. After lunch, transfer to **Phnom Penh** by coach, the capital and the largest city of Cambodia.

DAY 4 PHNOM PENH (B /L/D)

After breakfast, visit **Royal Palace & Silver Pagoda**, **Wat Phnom**, **Victory Square**, **Independence Monument** and **Souvenir Shop**. This afternoon visit **Tuol Sleng Museum**, **Choeung Ek** (Killing Field) and **Naga Casino** (give free 10us coupon for lucky chance). Continue free and easy at **Brand name fashion store**. After dinner, free and easy at Fruit Street.

DAY 5 PHNOM PENH→KUALALUMPUR (B)

After breakfast, transfer to airport for your return flight to Kuala Lumpur. We hope you have enjoyed your trip with Citiworld Holidays.

第一天 吉隆坡→暹粒 (午/晚餐)

齐集于吉隆坡国际机场, 乘搭国际航班飞往暹粒。抵达后, 展开您在暹粒市游览。参观【**吴哥丝绸中心**】, 【**吴哥艺术学院**】。午餐后, 参观【**宝石店**】及享受【**柬式按摩**】1小时。续前往乘船游览【**洞里萨湖**】, 参观独特的水上人家及欣赏湖面上的美丽日落。晚餐后, 前往【**西洋街**】自由活动。

第二天 暹粒 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往参观【**大吴哥寺庙群**】(大吴哥南城门, 巴戎殿, 巴本殿, 空中宫殿, 斗象台, 古代法院, 古皇宫, 男女水池)。续参观【**塔普伦殿**】及【**皮革专卖店**】。下午参观游览世界七大奇观之一的**吴哥窟**。傍晚时分, 乘车前往【**巴肯山**】欣赏美丽的夕阳, 吴哥窟的美景一览无遗, 令人叹为观止。晚餐品尝**风味自助餐**和观赏【**高棉民族舞蹈表演**】。

第三天 暹粒 ⇄ 金边 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往游览古代第一大人工湖【**西池**】及前往当地【**特色市场**】自由购物。午餐后, 乘车前往柬埔寨首都- 金边市。

第四天 金边 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往参观【**大皇宫**】, 【**金银阁寺**】, 【**塔仔山**】, 【**独立纪念碑**】, 【**胜利公园**】及【**精品店**】。下午参观【**罪恶馆**】, 【**万人冢**】(杀人场), 【**金界娱乐赌场**】(您将有 10US 的免费筹码试试手气)及前往【**名牌专卖店**】自由购物。晚餐后, 前往【**水果街**】自由活动。

第五天 金边→吉隆坡 (早餐)

早餐后, 送往国际机场乘搭国际航班飞返吉隆坡。结束您愉快的旅途



备注: 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement